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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Automation solutions for the glass-making industry

The control system in a modern glass-making facility touches every piece of equipment and instrument in the plant. Nothing will be conveyed,
classified, or pumped until the plant’s control system is operationally ready. In short, control of the plant can mean the difference between profit and
loss.

That’s why ANDRITZ has an engineering group that focuses on the design of electrical, controls, and instrumentation systems. These disciplines
typically account for a small portion of the total project budget, but their importance to the operation of a plant is paramount.

ANDRITZ structures the scope of supply to fit commercial needs, from engineering to engineering and equipment supply, to engineering, procurement,
and construction. Whatever the situation, ANDRITZ has the people, the patents, and the proven tools to ensure that a plant is operationally ready.

 

Company Profile of Andritz Automation Solutions

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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